






Malay | Bahasa Melayu

Berikut ialah senarai **kategori [kerja berkenaan kanak-kanak](#)** yang mungkin berkaitan dengan sektor agama, untuk orang yang ada peranan melibatkan, atau kemungkinan melibatkan, **kontak** dengan **kanak-kanak** dalam **tugas biasa** mereka. Istilah "sektor agama" bermakna semua pertubuhan agama dan komuniti agama.

Jadual ini hanya sebagai panduan dan tidak semestinya lengkap. Jadual ini tidak termasuk semua keadaan atau jenis. Contoh-contoh yang diberikan juga mungkin ada [exemption](#) (kelonggaran).

Kategori mungkin termasuk:	Peranan mungkin termasuk:
 <p>3. Institusi pendidikan untuk kanak-kanak</p>	<ul style="list-style-type: none">ketua jemaah agama di sekolah.
 <p>8. tempat tahanan</p>	<ul style="list-style-type: none">ketua jemaah agama di Pusat Tahanan Belia Banksia Hill.
 <p>11. Pertubuhan agama</p>	<ul style="list-style-type: none">ketua agama dan ketua jemaah agama termasuk Pendeta agama, Rabbi, Paderi, Sami, Murid dan ImamPendeta Khas/Pendeta Istimewamereka yang memberi pendidikan agama untuk kanak-kanak, misalnya Sunday school, kumpulan belia dan kumpulan bercerita agama.
 <p>13. wad hospital swasta atau kerajaan</p>	<ul style="list-style-type: none">ketua jemaah agama di wad kanak-kanak atau wad yang biasanya ada kanak-kanak.
 <p>15. Overnight camp (khemah semalaman)</p>	<ul style="list-style-type: none">mereka yang bekerja di khemah semalaman untuk kanak-kanak, walaupun mereka tidak menginap semalaman

Saya menyanyi dalam koir di tempat ibadah saya, dan koir itu ada kanak-kanak juga.

Adakah saya perlukan Working with Children (WWC) Check?

Tidak. Anda ikut serta dalam koir, bukan melakukan kerja berkaitan kanak-kanak.

Pemeriksaan WWC tidak perlu.

Saya memimpin upacara persekutuan/perjamuan kudus semasa misa di gereja saya. Adakah kontak saya dengan kanak-kanak dianggap tidak sengaja?

Tidak. Kontak dengan kanak-kanak itu penting dalam peranan anda, yang termasuk dalam Kategori 11. Oleh itu, WWC Check diwajibkan.

Saya sukarelawan mengajar Sunday school dan kumpulan Little Pillars, tetapi anak saya tidak ikut kelas itu. Adakah saya masih boleh mendapat exemption sukarelawan ibu bapa?

Tidak. Bagi mendapat exemption **sukarelawan ibu bapa** dalam kategori 11, anak anda mesti bersama-sama ikut aktiviti itu dengan anda. Jika dia tidak ikut, anda perlu memohon WWC Check. Sila baca penerangan lanjut di [Factsheet CRW03 – Exemptions, the parent volunteer exemption](#).

Komuniti agama saya menjalankan khemah belia tahunan. Anak perempuan saya ikut hadir tahun ini, dan saya menjadi pengawas sukarela. Bolehkah saya gunakan exemption sukarelawan ibu bapa?

Tidak. Khemah semalaman termasuk dalam kategori 15 kerja berkaitan kanak-kanak. Disebabkan aktiviti semalaman berisiko tinggi, tidak ada exemption sukarelawan ibu bapa. Ertinya, anda mesti ada WWC Check.

Saya sukarelawan di cawangan amal komuniti agama saya, dan mungkin ada kontak dengan kanak-kanak. Adakah saya perlukan WWC Check?

Tidak. Kategori 11 tidak termasuk bank makanan, kedai pakaian terpakai / op shop dan kempen mengumpulkan pakaian. Tidak ada kategori kerja berkaitan kanak-kanak lain yang diwajibkan.

Makna perkataan **huruf tebal** boleh diketahui dalam glosari Working with Children Check di www.workingwithchildren.wa.gov.au